
 

Főszerkesztői záró beszámoló 

az ELTE TTK HÖK 2025. 05. 17-ei Küldöttgyűlésére 

 

A ciklus korábbi beszámolói: 

• 2024.09.24. (összesített Küldöttgyűlés anyag, főszerkesztői beszámoló: 32-34. 

oldal) 

• 2024.11.26. 

• 2025.02.18. 

• 2025.04.01. 

Időrendi bontás: 

• május 28. – Alakuló Küldöttgyűlés 

• június 6. – ELTE Press megbeszélés 

• június 17. – Tisztségviselői ülés (online 

vettem részt) 

• június 17. – Gólya Nyúz cikkek 

beérkezési határideje 

• június 18. – Tisztségviselői ülés (online 

vettem részt) 

• június 21. – Gólya Nyúz cikkek 

olvasószerkesztésének megkezdése 

• július 5. – 

Tisztségviselői/Küldöttgyűlési 

csapatépítő 

• július 16. – Gólyatábor promóvideók 

készítése a mentortáborban 

• július 31. – Gólya Nyúz igénylőlap és 

árajánlatkérő leadása 

• augusztus 18. – Gólya Nyúz nyomdai 

anyag leadása 

• augusztus 27. – Gólyatábori 

kishasznos/programfüzet készítése 

• szeptember 2. – Kész Gólya Nyúz 

megérkezése 

• szeptember 7. – TéTéKás Orientációs 

Napok 2023 Aftermovie megjelenése 

• szeptember 9-12. – TéTéKás 

Gólyatábor 2024 

• szeptember 10. – Előadás a TéTéKás 

Nyúzról a 2024-es TéTéKás 

Gólyatáborban 

• szeptember 11. – EHÖK 

Kommunikációs Bizottsági ülés 

• szeptember 19. – 46. 5vös 5km 

Futóverseny 

• szeptember 24. – Fizika Szakterületi 

Csoportülés 

• szeptember 24. – Rendes 

Küldöttgyűlés 

https://ttkhok.elte.hu/wp-content/uploads/2025/05/2024.09.24_kgy_osszanyag.pdf
http://regi.ttkhok.elte.hu/sites/default/files/foszerkesztoi_beszamolo_2024.11.26.pdf
http://regi.ttkhok.elte.hu/sites/default/files/foszerkesztoi_beszamolo_2024.11.26.pdf
http://regi.ttkhok.elte.hu/sites/default/files/foszerkesztoi_beszamolo_2025.02.18_0.pdf
http://regi.ttkhok.elte.hu/sites/default/files/foszerkesztoi_beszamolo_2025.02.18_0.pdf
http://regi.ttkhok.elte.hu/sites/default/files/32foszerkeszto.pdf


• szeptember 30. – Biológia- és 

Környezettudomány Szakterületi 

Csoportülés 

• október 1. – Matematika Szakterületi 

Csoportülés 

• október 2. – Nyúz szerkesztőségi 

megbeszélés 

• október 8. – Tisztségviselői ülés 

• október 9. – EHÖK Kommunikációs 

Bizottsági ülés 

• október 11. – ELTEfeszt 

• október 18. – TéTéKás Tökfaragás és 

Borzongás 

• október 22. – Unicef Konferencia 

• november 5. – InterNyúz S04E01 

forgatása 

• november 7. – Nyúz szerkesztőségi 

megbeszélés 

• november 19. – az ELTE TTK HÖK 

Rendezvényes és Kommunikációs 

Bizottság ügyrendjének megbeszélése 

• november 19. – InterNyúz S04E02 és 

S04E03 forgatása Kacskovics Imre 

Dékán Úrral 

• november 22. – BGGyK x BTK x TTK 

Gólyabál 

• november 26. – Rendes Küldöttgyűlés 

• november 28. – Tanáris Szakterületi 

Csoportülés 

• december 1. – InterNyúz S04E01 

megjelenése 

• december 5. – InterNyúz S04E03 

forgatása 

• december 8. – Nyúz zöld félév 

megbeszélés 

• december 11. – Megbeszélés Novák 

Zsófiával 

• december 12. – Rendezvényes és 

Kommunikációs Bizottsági ülés 

• december 23. – InterNyúz S04E02 

megjelenése 

• február 7. – ELTE TTK HÖK 

Csapatépítés 

• február 11. – Megbeszélés Géczy 

Patrikkal 

• február 11. – Megbeszélés Novák 

Zsófiával 

• február 18. – Rendezvényes és 

Kommunikációs Bizottsági ülés 

• február 18. – EHÖK Kommunikációs 

Bizottsági ülés 

• február 18. – Rendes Küldöttgyűlés 

• február 21. – Nyúz zöld félév 

munkacsoport megbeszélés 

• március 5. – Rendezvényes és 

Kommunikációs Bizottsági ülés 

(informális) 

• március 8. – InterNyúz S04E03 

megjelenése 

• március 13. – EHÖK Sajtó- és 

Kommunikációs Bizottsági ülés (nem 

tudtam részt venni rajta) 

• március 18. – Tisztségviselői ülés 

• március 20. – Klímafejtágító előadás 

• március 24. – Rendezvényes és 

Kommunikációs Bizottsági ülés 

(informális) 

 

• április 1. – Rendes Küldöttgyűlés 



• április 3. – TéTéKás Felező 

• április 3. – Gólyatábor Kommunikációs Team megbeszélés (nem tudtam részt venni) 

• április 8. – InterNyúz S05E01 forgatása 

• április 8. – Nyomtatott kiadás igénylőlapjának és árajánlatkérőjének leadása 

• április 14. – Méhviaszkendő workshop 

• április 15. – Tisztségviselői ülés 

• április 15. – InterNyúz S05E01 megjelenése 

• április 30. – Kész nyomtatott újság leadása a nyomdának 

• május 6. – 47. 5vös 5km Futóverseny 

• május 8. – Kész újság megérkezése a nyomdából 

• május 12. – Egy csésze Fairtade esemény 

• május 16. – Gólyatábor Kommunikációs Team megbeszélés 

 

 

Szöveges beszámoló: 

Április 3-án a TéTéKás Felezőn részt vett az egyik Nyúz fotós, az ott készült képek a Facebook-

oldalra kikerültek. 

Április 8-án forgattunk egy InterNyúz adást, melyben Gombás András beszélgetett Rab Fanni 

és Troják Arnold elnök- és elnökhelyettes-jelölttel a terveikről. 

Ezen a napon adtam le a májusi nyomtatott kiadás árajánlatkérőjét. Teplánszki Vince, az EHÖK 

gazdasági alelnöke nagy segítségemre volt a folyamat tisztázásában és lebonyolításában. 

Folyamatosan tájékoztatott arról, hogy éppen hol tart az ügy (miután hozzám már általában nem 

juttatják el az információkat), ezt innen is köszönöm neki! 

Április 14-én egy újabb zöld eseményt tartottunk, ami egy kreatív program volt. A 

workshophoz a méhviaszt mi szolgáltattuk, így a résztvevőknek csak textilt kellett hozniuk. A 

workshopot az egyik szerkesztőtag vezényelte le. Nagyon sikeres esemény volt, sokan eljöttek, 

és jó hangulatban telt az alkotás. Mégegyszer köszönöm mindenkinek, aki segédkezett ennél az 

eseménynél! 

Április 15-én részt vettem a tisztségviselői ülésen. Itt készültek el a kedves gondolatokkal teleírt 

lapok, ami nagyon szuper ötlet volt szerintem. Fontos, hogy az ember kapjon jó visszajelzéseket 

is, hogy újult erővel tudja folytatni a munkáját. 

Ezen a napon jelent meg az InterNyúz, melyben Rab Fanni és Troják Arnold mesélt a következő 

ciklusra vonatkozó terveiről. Direkt odafigyeltünk, hogy még a szavazási időszak elején 

megjelenjen ez a rész. 

Április 30-án elkészült a májusi szám végleges nyomdai anyaga, amit elküldtünk a nyomdának. 



Május 6-án a 47. 5vös 5km Futóversenyen részt vett az egyik Nyúz fotós, a képeket már ki is 

posztoltuk a Facebook-oldalra. 

Május 8-án megérkezett a májusi nyomtatott kiadás a nyomdából. Már elkezdtük a kiosztását, 

és a protokoll példányok is kiküldésre kerülnek még a Küldöttgyűlés előtt. 

Május 12-én megtartottuk az Egy csésze Fairtrade zöld eseményünket. Ezt is az egyik 

szerkesztőtag szervezte le a Tudatos Vásárlók Egyesületének segítségével és ő tartotta meg. Az 

esemény egy interaktív előadással kezdődött, majd fairtrade termékek kóstolásával záródott. 

Családias hangulatban telt a program, de jó visszajelzések érkeztek. Ennél az eseménynél is 

köszönöm mindenki segítségét! 

A gólyatábor idejére a fotósok és a videós leszervezése részemről megkezdődött. Jelenleg egy 

fotós és egy videós tudja vállalni a Nyúz csapatából, még egy fotóssal szeretném, ha bővülne a 

csapat. 

A nyári teendőket (főként Gólya Nyúz) az utódommal együtt fogjuk elvégezni, és segíteni 

fogom később is igénye szerint. Innen is sok sikert kívánok neki! 

Az elmúlt időszakban a levelezést kezeltem, a fogadóóráim nagyrészét megtartottam és 

pótoltam, a megkereséseknek eleget tettem. 

 

Összegzés: 

Újabb ciklus telt el, ami alatt én töltöttem be a TéTéKás Nyúz főszerkesztői tisztséget, és sok 

minden történt a TéTéKás Nyúz életében. Viszont ez a záró beszámoló picit más számomra, 

hiszen nem fogok újra pályázni a következő ciklusban. 

A TéTéKás Nyúz szerkesztőségének koordinálása 

Ebben a ciklusban szerettem volna nagyobb hangsúlyt fektetni a személyes találkozókra, 

szerkesztőségi megbeszélésekre. Az első félévben volt több megbeszélésünk is, legfőképpen a 

zöld félévvel kapcsolatban. Ezeknek nagyon örültem, sokkal gördülékenyebben tud haladni a 

munka vagy az ötletelés, ha személyesen találkozik a csapat. A második félévben sajnos már 

nem találtunk olyan időpontot személyes találkozóra, ami a többségnek megfelelt volna. 

Sajnálom, hogy ez így alakult, de igyekeztem így is mindig rendszeresen kommunikálni a 

szerkesztőséggel és a külön kialakult zöld félév munkacsoporttal. 

Minden feladatról pontosan és kellő részletességgel tájékoztattam az azzal foglalkozó 

szerkesztőtagokat, végig kísértem a munka haladását, segítettem, ha elakadás történt. A 

munkámra jó visszajelzés az, hogy a kért/kiosztott feladatokat sikeresen elvégezték a tagok. 

Ide venném a toborzást is. Idén a gólyatábor mellett a legtöbb szak SzaCs-án is megjelentem és 

beszéltem a Nyúzban elvégezhető feladatokról. Eredményes volt, hisz idén is több új taggal 

bővült a szerkesztőség. 

A TéTéKás Nyúz online felületeinek kezelése 

Ebben az évben (főként a második félévben) igyekeztünk előtérbe helyezni az Instagram-on 

való megjelenést. A cikkekről és InterNyúz adásokról szóló posztok mellett rengeteg más 

lehetőség rejlik ebben a közösségi médiában. Így készültek el a vizsgaidőszak folyamán a 



motiváló posztok Krecht Anna Regina esélyegyenlőségi referens segítségével, a zöld félév 

folyamán a különböző zöld fact-eket bemutató grafikák, és az InterNyúzból össszevágott rövid 

Reels-videók. Ezek szerintem mind nagyon jó kezdeményezések, és még nagyon sokféle 

tartalmat lehetne készíteni a Nyúznak ennek a platformjára, remélem a későbbiekben is 

folytatódni fognak ezek. 

Emellett a TikTok egy olyan felület, amit a fiatalabb generációk miatt érdemes lenne jobban 

beindítani, sajnos ebben az évben nem volt annyi kapacitásunk rá a csapattal, mint amennyit 

szerettünk volna. 

A YouTube-felületen jelentek meg folyamatosan az Aftermovie-k és az InterNyúzok, ezt a 

videóvágóval ketten kezeltük. 

A Facebook-oldalon végig megjelentek az aktuális cikkek, InterNyúz részek, posztok, és itt 

hirdettük meg a zöld félév eseményeit, és tájékoztattuk azokkal kapcsolatban az érdeklődőket.  

A honlapra még mindig vár egy korábbi pályázatomban is említett megújítást, remélem, a 

későbbiekben az utódom ideje alatt ez meg tud valósulni. 

Nyomdai kivitelezés megszervezése és a nyomtatott kiadás terjesztése 

Sikeresen megjelent idén is a májusi nyomtatott kiadás. Ennek menetéről már feljebb 

részletesebben írtam. 

Kapcsolattartás az ELTE Online főszerkesztőjével 

Ebben a ciklusban a főszerkesztőket is bevonták az EHÖK Kommunikációs Bizottságba és így 

minden ülésre meghívtak. Amelyiken tudtam, részt vettem. Hogyha kérdésem volt, akkor 

bátran fordultam az ELTE Online főszerkesztőjéhez. Sajnálom, hogy az előző ciklusban 

rendszeressé váló főszerkesztői találkozókat nem folytatta Óházy Bálint a jelenlegi ELTE 

Online főszerkesztő, szerintem nagyon hasznos találkozók voltak, és így született például tavaly 

meg a szerkesztőtagoknak szóló workshop is. 

Zöld félév 

Ez egy olyan új programsorozat, aminek keretein belül végre személyes eseményeket is 

szerveztünk a hallgatóknak. Ez egy nagyobb volumenű dolog volt, ezért külön munkacsoportot 

állítottam össze a szerkesztőségen belül. Velük külön tartottunk több megbeszélést is, és 

folyamatosan segítettek az események megszervezésében. Innen is köszönöm az ötleteiket, 

munkájukat, nélkülük ez nem tudott volna megvalósulni! És itt is köszönöm Géczy Patrik 

tudományos referens segítségét is az előadás megszervezésében. 

Picit máshogy alakult a programsorozat, mint ahogy eredetileg terveztük, több problémába is 

ütköztünk a szervezés közben és a kapacitásunk is véges volt. Viszont szerintem nagyon szuper 

ötletek valósultak meg: Klímafejtágító előadás, Méhviaszkendő workshop és Egy csésze 

Fairtrade esemény. Emellett pedig a már említett Instagram-posztok is készültek. A 

munkacsoport fennmaradt, és a nem megvalósult ötleteket később meg lehet valósítani. 

Nagyon izgalmas volt személyesen is találkozni a Nyúz neve alatt a hallgatókkal, és tényleg 

látni, hogy amit nyújt a Nyúz csapata, azt élvezik az emberek. Minden eseményről jó 

visszajelzéseket kaptunk, sőt a Méhviaszkendő workshop-on volt, aki kérte, hogy legyen még 

ilyen program.   



Köszönet 

Most az elmúlt három ciklusra kibővítve szeretnék visszatekinteni. 2022 áprilisa óta töltöm be 

ezt a tisztséget, és ezalatt az idő alatt nagyon sok minden történt. Most már egy aktív, kreatív 

csapattal dolgozom, akik nélkül a megvalósult tervek felét nem tudtam volna megcsinálni. 

Köszönöm a cikkíróknak, olvasószerkesztőknek, tördelőszerkesztőknek, grafikusoknak, 

fotósoknak, videóvágónak, InterNyúz vezetőnek és minden tagnak, akik valamilyen formában 

segítették a Nyúz működését. 

Köszönöm mindenki másnak is, aki segítette a munkám vagy akár csak tanáccsal látott el. 

Nagyon sokat tanultam ebben az időszakban, és igyekeztem valami maradandót alkotni. 

Köszönöm, hogy elolvastad a beszámolómat, ha bármi kérdés felmerült benned, akkor keress 

bátran az elérhetőségeimen! 

Budapest, 2025. május 14. 

Szász Boglárka Dorottya 

TéTéKás Nyúz főszerkesztő 

foszerkeszto@ttkhok.elte.hu 

mailto:foszerkeszto@ttkhok.elte.hu

